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Besvarelse af spørgsmål nr. 1371 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 
 
Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 1371 (Alm. del), som 
Folketingets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 22. september. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V). 
 
 
 
Peter Hummelgaard 
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Spørgsmål nr. 1371 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 
 

”Vil ministeren oplyse, hvor mange værgemål en værge normalt 
administrerer, samt de dermed forbundne indtægter?” 
 

Svar: 
 
Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 
udtalelse fra Familieretshuset, der har oplyst følgende: 
 

”De faste værger foretager en årlig rapportering til 
Familieretshuset over antallet af de værgemål, som de har, og 
som er vedvarende. Afrapporteringen for år 2022 er ikke 
færdigbehandlet. Antal værgemål pr. værge pr. 1. januar 2022 
fordelte sig i følgende intervaller: 
 
Antal værgemål  Antal værger  
0-9  43  
10-19  26  
20-29  28  
30-39  29  
40-49  25  
50-59  13  
60-69  18  
70 +  19  

 
Det bemærkes, at antal tidsbegrænsede ad hoc-værgemål og 
samværgemål, hvor en fast værge måtte være beskikket, ikke 
kendes af Familieretshuset og derfor ikke indgår i ovennævnte 
opgørelse. 
 
Familieretshuset har ca. 200 faste værger. Det er ikke 
umiddelbart muligt at oplyse, hvad der i en given periode er 
udbetalt som vederlag til de faste værger, idet tilvejebringelsen 
af oplysninger herom vil kræve en manuel gennemgang af alle 
vederlagssager i den givne periode. En sådan gennemgang vil 
ikke kunne foretages uden brug af væsentlige ressourcer, og 
Familieretshuset har derfor ikke fundet grundlag for at 
igangsætte dette arbejde.” 

 
For så vidt angår Familieretshusets fastsættelse af vederlag til faste værger, 
henvises til de samtidige besvarelser af spørgsmål nr. 1365 og 1366 (Alm. 
del) fra Folketingets Retsudvalg. 
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